



THE WHOO 夏日限時禮遇及全年禮遇

條款及細則：

1. 禮遇只適用於SUPREME 客戶。
2. 「夏日限時禮遇」有效期由即日起至2024年8月31日。
3. 「全年禮遇」有效期由即日起至2024年12月31日。
4. 每位SUPREME客戶只可享用「夏日限時禮遇」乙次。
5. 禮品數量有限，先到先得，送完即止。
6. 「全年禮遇」的購買金額以淨消費額計算，折扣不得兌換現金，不設找贖或退款。
7. 「夏日限時禮遇」可與「全年禮遇」同時使用。
8. 此禮遇只適用於香港地區的THE WHOO專門店及專櫃。
9. THE WHOO (香港)及樂金生活健康(香港)有限公司保留修訂禮遇之使用條款及細則之權利，不作另行通知。
10. 如有任何爭議，THE WHOO(香港)及樂金生活健康(香港)有限公司保留最終決定權。

THE WHOO Summer flash privilege and year-round privileges

Terms & conditions:

1. The privileges are only available for SUPREME customers.
2. The promotion period of “Summer flash privilege” is from now until 31 August 2024.
3. The promotion period of “Year-round privileges” is from now until 31 December 2024.
4. Each SUPREME customer can enjoy the “Summer flash privilege” only once.
5. The quantity of gifts is limited and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
6. The eligible spending amount of “Year-round privileges” is calculated based on the net spending amount. The discount is non-exchangeable for cash in part or full and is non-refundable.
7. “Summer flash privilege” can be used in conjunction with “Year-round privileges”.
8. The privileges are only applicable to THE WHOO stores and counters in Hong Kong.
9. THE WHOO HK and LG H&H HK Limited reserve the right to amend the Terms & conditions of these privileges without prior notice.
10. THE WHOO HK and LG H&H HK Limited Hong Kong reserve the right of final decision.



Hutchison Telecom
Hong Kong Holdings



A member of CK Hutchison Holdings